



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 9
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
JANUARY 25, 1979
LE 25 JANVIER 1979

NEW ZEALAND DEPUTY PRIME MINISTER VISITS OTTAWA

The Secretary of State for External Affairs, Don Jamieson, has announced that he has invited the New Zealand Deputy Prime Minister, the Right Honourable Brian E. Talboys, to visit Ottawa January 29 and 30. Mr. Talboys is New Zealand's Minister of Foreign Affairs and Minister of Overseas Trade.

Mr. Talboys will arrive in Ottawa following meetings in Brussels, London and Washington D.C. He will meet with several Canadian Ministers to discuss the current state of the Multilateral Trade Negotiations and a range of other topics of interest to both countries, including bilateral issues.

Mr. Talboys will leave Ottawa on Tuesday afternoon, January 30, 1979.

* * * * *

VISITE DU VICE-PREMIER MINISTRE DE NOUVELLE-ZÉLANDE À OTTAWA

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Don Jamieson, a annoncé qu'il a invité le Vice-premier ministre de Nouvelle-Zélande, le très honorable Brian E. Talboys, à venir à Ottawa pour une visite de deux jours, les 29 et 30 janvier prochains. Monsieur Talboys est également ministre des Affaires étrangères et du commerce extérieur.

Monsieur Talboys arrivera dans la capitale après une série d'entretiens à Bruxelles, à Londres et à Washington, D.C. Il rencontrera plusieurs ministres canadiens afin de discuter avec eux de l'état des négociations commerciales multilatérales ainsi que d'un grand nombre de questions bilatérales d'intérêt pour les deux pays.

Monsieur Talboys quittera Ottawa dans l'après-midi de mardi, 30 janvier 1979.